
FOOD MENU / 食品菜单



Since its founding in 2009, Tim Ho Wan has brought together a team of talented 
chefs whose craftsmanship and artistry in dim sum have earned the restaurant a 

prestigious reputation for authentic Hong Kong flavours. Tim Ho Wan’s 
excellence has been recognised with multiple Michelin star accolades. 

Tim Ho Wan is now dedicated to bringing the flavours of Hong Kong to the world, 
so that diners everywhere can experience Hong Kong’s unique culinary heritage.

添好运自2009年起成立至今,历经多位港式名厨的匠心巧手,

让添好运以香港味道享誉盛名,并屡获米其林星级荣誉。

添好运现致力于将香港风味传递至全球,

让世界各地的食客在添好运的餐桌上,细品香港。



The Flavours of Hong Kong
From delicate dim sum to expertly wok-fried dishes, reflect the heart 

and soul of the city. Each creation is a testament to the dedication and 
expertise of Hong Kong’s chefs, showcasing the cultural essence of this 

vibrant city and inviting diners to savour its spirit.

香港味道
从香气四溢的点心到镬气十足的港式小炒,

皆汇聚了香港厨师经年累月的心血与智慧,

深刻体现这片土地的文化精髓,

让食客从中感受这座城市的灵魂与热情。
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Dim Sum
RICE ROLLS

肠粉点心
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芝士焗蟹盖
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干炒牛河
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$24.8

Wok-fried Beef with
Flat Rice Noodles
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蟹肉飞鱼籽炒饭
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$22.8

Fried Rice with 
Crab Meat & Tobiko
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